# 2025 强止氯定路 Stepping onto the Path of Blessing

申命记 Deuteronomy 11章7-15节



Witnessing God's Works: The Foundation of Faith for Stepping onto the Path of Blessing



Witnessing God's Works: The Foundation of Faith for Stepping onto the Path of Blessing

1. 过去的见证:看见神的作为

Past Testimonies: Witnessing God's Works

11:7

•惟有你们亲眼看见耶和华所做的一切大事。

But it was your own eyes that saw all these great things the LORD

has done.

Witnessing God's Works: The Foundation of Faith for Stepping onto the Path of Blessing

1. 过去的见证:看见神的作为

Past Testimonies: Witnessing God's Works













Witnessing God's Works: The Foundation of Faith for Stepping onto the Path of Blessing

1. 过去的见证:看见神的作为

Past Testimonies: Witnessing God's Works

- •这些都是亲身经历的神迹,是他们信心的根基。
- These are firsthand experiences of God's miracles, which serve as the foundation of their faith.



Witnessing God's Works: The Foundation of Faith for Stepping onto the Path of Blessing

# 2. 回顾我们的生命: 数算神的恩典

Reflecting on Our Lives: Counting God's Grace



- •每一件大事、小事,都是神在我们生命中的记号。
- Every major or minor event is a mark of God's work in our lives.

Witnessing God's Works: The Foundation of Faith for Stepping onto the Path of Blessing

# 3. 建立信心: 抓住神的信实进入新一年

Building Faith: Holding onto God's Faithfulness as We Enter the New Year



#### 希伯来书 Hebrews 13:8

- •耶稣基督,昨日、今日、一直到永远是一样的。
- Jesus Christ is the same yesterday and today and forever.

### 二、顺服神的命令: 蒙福之路的关键态度 Obeying God's Commands: The Key Attitude for the Path of Blessing

踏上蒙福之路,除了信心根基之外,顺服是关键的态度。 Stepping onto the path of blessing requires not only a foundation of faith but also obedience as the key attitude.

顺服神的命令,是我们能够进入并持续享受祂丰盛祝福 的必要条件。

Obeying God's commands is a necessary condition for us to enter into and continually enjoy His abundant blessings.

### 二、顺服神的命令: 蒙福之路的关键态度 Obeying God's Commands: The Key Attitude for the Path of Blessing

# 1. 顺服的力量:得着能力进入应许之地

The Power of Obedience: Gaining the Strength to Enter the Promised Land

- ·所以,你们要<mark>守</mark>我今日所吩咐的一切诫命,使你们<mark>胆</mark> 壮,能以进去,<mark>得你们所要得的那地</mark>,
- Observe therefore all the commands I am giving you today, so that you may have the strength to go in and take over the land that you are crossing the Jordan to possess,

#### 二、顺服神的命令: 蒙福之路的关键态度

Obeying God's Commands: The Key Attitude for the Path of Blessing

## 2. 顺服的选择: 依靠神的供应

The Choice of Obedience: Relying on God's Provision

11:10-12

- 你要进去得为业的那地,本不像你出来的埃及地,你在那里撒种,用脚浇灌,像浇灌菜园一样。
- The land you are entering to take over is not like the land of Egypt, from which you have come, where you planted your seed and irrigated it by foot as in a vegetable garden.
- · 你们要过去得为业的那地,<mark>乃是有山有谷,雨水滋润之地</mark>。是耶和华 你神所眷顾的,<mark>从岁首到年终,耶和华你神的眼目时常看顾那地</mark>。
- But the land you are crossing the Jordan to take possession of is a land of mountains and valleys that drinks rain from heaven. It is a land the LORD your God cares for; the eyes of the LORD your God are continually on it from the beginning of the year to its end.

### 二、顺服神的命令:蒙福之路的关键态度 Obeying God's Commands: The Key Attitude for the Path of Blessing

# 3. 顺服的行动:每天活出顺服的生命 The Action of Obedience: Living a Life of Obedience Every Day

- 顺服不是单次的决定,而是每天持续的行动。
- Obedience is not a one-time decision but a daily, continuous action.
- 优先听神的话语 Prioritizing listening to God's Word
- ·愿意调整自己 Willing to adjust oneself
- · 寻求属灵伙伴的支持 Seeking support from spiritual partners

### 二、顺服神的命令: 蒙福之路的关键态度 Obeying God's Commands: The Key Attitude for the Path of Blessing

# 3. 顺服的行动:每天活出顺服的生命 The Action of Obedience: Living a Life of Obedience Every Day

- · 顺服让我们刚强,帮助我们放下对自己的依赖,专心依靠神的供应。
- Obedience strengthens us, helping us let go of our dependence on ourselves and fully rely on God's provision.

#### 三、仰望神的祝福: 蒙福之路的应许与保障

Looking to God's Blessing: The Promises and Assurance on the Path of Blessing

- 我们走在蒙福之路上,不仅需要信心和顺服,更需要仰望神的祝福。
- As we walk on the path of blessing, we not only need faith and obedience but also to look to God's blessing.
- ·神不是只给我们命令的神, 祂更是满有慈爱、乐意赐 福的神。
- God is not only the God who gives us commands; He is also a God full of love, eager to bless us.

#### 三、仰望神的祝福: 蒙福之路的应许与保障

Looking to God's Blessing: The Promises and Assurance on the Path of Blessing

1. 神赐福的条件:专心爱衪,事奉衪

The Condition for God's Blessing: Loving Him wholeheartedly and serving Him

- ·你们若<mark>留意听从</mark>我今日所吩咐的诫命,<mark>爱</mark>耶和华你们 的神,<mark>尽心尽性事奉</mark>他,
- So if you faithfully obey the commands I am giving you today--to love the LORD your God and to serve him with all your heart and with all your soul--

#### 三、仰望神的祝福: 蒙福之路的应许与保障

Looking to God's Blessing: The Promises and Assurance on the Path of Blessing

2. 神的祝福:按时降下恩雨

God's Blessing: Sending the Rain of Grace in Its Time

- ·他必按时降<mark>秋雨春雨</mark>在你们的地上,使你们可以<mark>收藏</mark> 五谷、新酒和油。
- then I will send rain on your land in its season, both autumn and spring rains, so that you may gather in your grain, new wine and oil.

#### 三、仰望神的祝福:蒙福之路的应许与保障

Looking to God's Blessing: The Promises and Assurance on the Path of Blessing

3. 神的全备供应:满足我们一切需要 God's Complete Provision: Meeting All Our Needs

- ·也必使你吃得<mark>饱足</mark>,并使<mark>田野为你的牲畜长草</mark>。
- I will provide grass in the fields for your cattle, and you will eat and be satisfied.

#### 三、仰望神的祝福:蒙福之路的应许与保障

Looking to God's Blessing: The Promises and Assurance on the Path of Blessing

# 4. 信心的回应: 仰望神并活出感恩

The Response of Faith: Looking to God and Living out Gratitude

- ·神赐福我们,不仅仅是为了满足我们自己的需要,而 是让我们成为别人生命中的祝福。
- God blesses us not only to meet our own needs but also to make us a blessing in the lives of others.
- •神的供应从不迟到,也总是比我们想象得更丰盛。
- God's provision is never late, and it is always more abundant than we can imagine.

#### 结论 Conclusion

- •2025年已经到来,新的开始意味着新的机会,也意味着我们有机会再次走在神为我们预备的蒙福之路上。
- The year 2025 has arrived. A new beginning means new opportunities, and it also means we have the chance to once again walk on the path of blessing that God has prepared for us.

#### 结论 Conclusion

- · 信心的根基、顺服的态度和神的应许保障: 我们生活中可实际应用的指南。
- The foundation of faith, the attitude of obedience, and God's promises and assurances: Practical guidelines for our lives.
- ·蒙福之路并非一帆风顺,它充满挑战,但也充满神的恩典和祝福。
- The path of blessing is not without its challenges; it is filled with obstacles, but it is also filled with God's grace and blessings.

# 2025 蹭上蒙福之路

#### Stepping onto the Path of Blessing

#### 自我反思 Self-reflection

#### 申命记 Deuteronomy 11章7-15节



- 1. 你认为在过去的一年中,你最需要信心的领域是什么?在这一领域中,你是如何经历神的带领和祝福的?
- 2. 顺服神的命令对你而言,是否有某个特别困难的领域? 你认为顺服神的命令如何能够带来 真正的祝福?
- 3. 神在我们生命中的祝福,不仅是物质的丰盛,还包括哪些方面?你在过去的一年中如何体验到这些非物质的祝福?
- 4. 在新的一年里,你打算如何更积极地顺服神的命令,走在蒙福之路上? 你有什么具体的行动计划?
- 1. In which area of your life did you need faith the most in the past year? How did you experience God's guidance and blessings in this area?
- 2. Is there a particular area where obeying God's commands has been especially difficult for you? How do you think obeying God's commands can bring true blessing?
- 3. God's blessings in our lives are not only material abundance but also include other aspects. How did you experience these non-material blessings in the past year?
- 4. In the new year, how do you plan to be more proactive in obeying God's commands and walking on the path of blessing? What specific action plan do you have?